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Z A P I S N I K 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 12. maja 2022. 

Seja je potekala v veliki sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 15, Šmarje pri Jelšah. 

Na seji so bili prisotni občinski svetniki:  

Borut Bevc, Mirko Bevc, Jožefa Bračko Špiljak, Marjana Bračko, Klavdija Čakš Lipnik, Janez Lipnik, 
Lucija Čakš Orač, Jožef Hrovat, Miran Koštomaj, Gorazd Močnik, Zvonka Novak Habot, Marko Ribič, 
Martin Stoklas, Janko Šket, Peter Vraničar in Ivan Žaberl. 

Opravičeno odsotni: Jože Misja, Florjan Pevec in Matjaž Štruklec. 

Na seji so bili prisotni še: 

- župan Matija Čakš;  

- zaposleni v občinski upravi: Patricia Goručan, direktorica občinske uprave, Anja Černezel, 
vodja oddelka za splošne in pravne zadeve, mag. Anita Reich, vodja oddelka za investicije, 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, mag. Zinka Berk, vodja oddelka 
za gospodarstvo, Sergeja Javornik, koordinatorica za odnose z javnostmi; 

- ostali prisotni: Gregor Krajnc, kandidat za direktorja Javnega zavoda za turizem, šport in 
mladino Šmarje pri Jelšah, pri 3. točki dnevnega reda.  

- novinarja: Tina Murko Gajšek, Radio Štajerski val, in Jože Strniša, Rogaške novice. 

Seja se je začela ob 16.00 ob navzočnosti 14 svetnikov. 

Matija Čakš je po uvodnem pozdravu povedal, da je bilo s sklicem seje svetnikom posredovano 

gradivo za predlagane točke dnevnega reda.  

 

K1.  

PREDLOG ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Župan je vprašal, ali ima kdo od svetnikov 

pripombe na predlagani zapisnik. Ker ni bilo razprave, je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 22. redne seje Občinskega sveta Občine 

Šmarje pri Jelšah z dne 13. 4. 2022.  

Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov).  

ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  

Sklep je bil sprejet. 



Župan je povedal, da so svetniki z vabilom prejeli predlog dnevnega reda:  

1. Predlog zapisnika 22. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov  
3. Predlog sklepa o potrditvi nadomestnega člana Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
4. Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja Javnega zavoda za turizem, šport in mladino 
Šmarje pri Jelšah 
5. Predlog sklepa o prerazporeditvi proračunskih sredstev in spremembi Načrta razvojnih 
programov 2022–2025  
6. Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov Občine Šmarje pri Jelšah v Svet zavoda Otroškega 
vrtca Šmarje pri Jelšah 
7. Predlog sklepa o podelitvi priznanj Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2022 
8. Predlog spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Šmarje pri 

Jelšah 

9. Pobude in vprašanja 

10. Razno 

 
Župan je vprašal, ali ima kdo od članov sveta pripombe na predlagani dnevni red. Ugotovljeno je 

bilo, da na dnevni red ni pripomb, zato je župan dal na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlagani dnevni red 23. redne seje. 

Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov). 

ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

K2.  
POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 

 
Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 22. redne seje, navedeni v zapisniku, realizirani. O pobudi 

Boruta Bevca na prejšnji seji glede zamenjave kažipotov v Šmarju pri Jelšah je župan pojasnil, da se 

zamenjava dotrajanih tabel načrtuje za naslednje proračunsko leto.  

 

K3.  

PREDLOG SKLEPA POTRDITVI NADOMESTNEGA ČLANA OBČINSKEGA SVETA  

OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo za točko so svetniki prejeli s sklicem seje. Anja Černezel je svetnike seznanila postopkom 

po odstopni izjavi podžupanje in občinske svetnice Nine Anderlič Petek z 19. 4. 2022. Župan je 

obvestil občinsko volilno komisijo, ki je nato ugotavljala prehod mandata. Naslednji kandidat liste 

Naša občina Šmarje je dal soglasje za sprejem funkcije občinskega svetnika. Sklep občinske volilne 

komisij je bil objavljen v Uradnem listu, lista se je odpovedala pritožbi na sklep. Ugotovitveni sklep 



občinske komisije je bil poslan komisiji za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, ki predlaga, 

da se mandat nadomestnemu članu potrdi do izteka mandata. 

Župan je vprašal, ali želi kdo od svetnikov razpravljati.  

Miran Koštomaj je vprašal, ali je nadomestni svetnik tudi avtomatsko podžupan. 

Anja Černezel je pojasnila, da ne. Podžupana s sklepom imenuje župan. 

Nihče od svetnikov ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi mandat nadomestnemu članu Občinskega sveta 

Občine Šmarje pri Jelšah Janezu Lipniku, stan. Dol pri Pristavi 9, 3253 Pristava pri Mestinju, za 

preostanek mandatne dobe 2018–2022. 

Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov). 

ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

Ob 16. 06 je na sejo prišel Janez Lipnik. 

 

K4.  

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K IMENOVANJU DIREKTORJA JAVNEGA ZAVODA ZA TURIZEM, 

ŠPORT IN MLADINO ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. K tej točki je bil povabljen kandidat za direktorja Gregor Krajnc. 

Ivan Žaberl je najprej poročal o predlogu sklepa o soglasju kandidatu, nato je župan povabil 

kandidata, da se predstavi občinskemu svetu. 

Gregor Krajnc je predstavil svoje dosedanje delovne izkušnje, pojasnil, zakaj se je prijavil na delovno 

mesto, in zakaj meni, da je primeren kandidat za direktorja. Poudaril je, da je Šmarčan, pozna 

dogajanje in težave, ve, kaj se da narediti, kakšne so možnosti na področju turizma, športa in dela z 

mladimi. Je zagnan in vodenje javnega zavoda vidi kot izziv. Poudaril je, da je treba zavihati rokave 

in delati. Pomembno mu je, da ljudje okoli njega razmišljajo izven okvirjev, zato želi biti s svojim 

načinom dela zgled ostalim.  

Med najpomembnejšimi zadevami, ki se jih je treba takoj lotiti, je izpostavil seznanitev s stanjem v 

zavodu in načrt strateških aktivnosti za naprej s pripravo nekaj projektov, ki bi jih bilo možno prijaviti 

na javne razpise. Želi povečati prihodke zavoda z delovanjem na trgu. Želi, da zavod postane enotna 

vstopna točka, da se vzpostavi skupna blagovna znamka in digitalizacija v najširšem pomenu 

besede.  

Na področju turizma je kot prvo prioriteto izpostavil turistično-informativni center (TIC). Z 

direktorjem Knjižnice Šmarje pri Jelšah in županom v primeru potrditve takoj načrtuje sestanek in 

dogovor o tem. Dejal je, da TIC vidi pod okriljem zavoda za turizem. Povečanje prihodkov bi dosegli 

z načrtovanjem in izvedbo kakovostnih prireditev, festivalov, koncertov, prodajo doživetij različnim 

ciljnim skupinam, porokami …  



Na področju športa in mladine bo dal poudarek sodelovanju, povezovanju, ustanovitvi športne 

zveze, dodatnemu trženju športnih objektov in prostorov. Predlaga izbor naj športnika občine 

Šmarje pri Jelšah. Želi aktivirati mlade, jim prisluhniti in pomagati pri realizaciji projektov, tudi 

medgeneracijskega povezovanja. Načrtuje ustanovitev mladinskega centra in mladinskega 

podjetniškega inkubatorja.  

Župan je odprl razpravo.  

Ob 16.23 je na sejo prišla Zvonka Novak Habot. 

Borut Bevc je dejal, da določene spletne strani že obstajajo. Zanimalo ga je, kako si kandidat 

predstavlja skupno spletno platformo, ali se bodo objavljali vsi dogodki ali samo znamka Visit 

Šmarje in izbrani dogodki, ali se bo lahko videlo, da je nek datum zaseden.   

Gregor Krajnc je odgovoril, da se bo največ delalo na blagovni znamki Visit Šmarje, ki naj bi ostala 

krovni brand zavoda. Spletna stran zavoda TŠM naj bi postala vstopna točka za seznam vseh 

prireditev, kdaj in kje se bo kaj dogajalo, za nastanitve in vse informacije o Šmarju na enostaven 

način.  

Peter Vraničar je kandidata vprašal, ali ve, s kakšnim proračunom dela zavod. 

Gregor Krajnc je odgovoril, da finančnega proračuna ne pozna. Ve, da je sorazmerno nizek, da so 

želje vedno večje, da se sorazmerno veliko denarja zapravi za plače in se pričakuje, da za ta denar 

zaposleni tudi dela. Razmišlja o tem, da se del zaposlenih financira z delom oziroma prihodki s trga. 

Peter Vraničar je dejal, da je znesek, ki ga občina nameni za delovanje zavoda, objavljen v proračunu. 

Vsi pričakujejo, da bo izplen večji in da za plače zaposlenih ne bo šlo preveč.  

Gregor Krajnc je odvrnil, da strošek niso le plače zaposlenih; pregledati bo treba vse pogodbe in 

opraviti temeljito analizo. Nižjega števila zaposlenih kot tudi nižjega stroška za zaposlene si ne 

predstavlja. Rešitev problema vidi v prijavah na konkretne razpise, ki bodo prinesle konkretne 

rešitve v občino, projekte, preko katerih bo nekdo zaposlen.  

Peter Vraničar je še vprašal, kako bo kandidat oglaševal TŠM preko svojega podjetja. 

Gregor Krajnc je pojasnil, da ima TŠM s spletnim portalom Kozjansko.info letno pogodbo v 

vrednosti 1.500 eur. Ni sporno, da se pogodba do konca leta izvede, za naprej pa je več rešitev – ena 

je, da proda svoj delež podjetja, o čemer trenutno že tečejo pogovori z več zainteresiranimi.  

Trenutno (šest dni pred nastopom mandata, če bo potrjen) kandidat še nima rešitve, da bi izstopil 

iz svojega podjetja, je pa odločen, da mandat direktorja nastopi s 100-odstotnim angažmajem. 

Nihče ni več razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju Gregorja Krajnca, stan. Predel 

6a, 3240 Šmarje pri Jelšah, za direktorja Javnega zavoda za turizem, šport in mladino Šmarje pri 

Jelšah za mandatno obdobje petih let. 

Navzočnost se je spremenila (16 svetnikov).  

ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 



K5.  

PREDLOG SKLEPA O PRERAZPOREDITVI PRORAČUNSKIH SREDSTEV IN SPREMEMBI NAČRTA 

RAZVOJNIH PROGRAMOV 2022–2025 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Predlog je podrobneje predstavila mag. Anita Reich in 

zagotovila, da predlog nima finančnih posledic za sprejet letošnji proračun.  

Župan je odprl razpravo. 

Zvonka Novak Habot je pripomnila, da bi se to moralo načrtovati, če se je vedelo, da se bo delalo.  

Mag. Anita Reich je dodatno pojasnila. 

Razpravljal ni nihče več, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme na podlagi 5. in 7. člena Odloka o proračunu Občine 

Šmarje pri Jelšah za 2022 sklep o prerazporeditvi proračunskih sredstev in uskladitvi Načrta 

razvojnih programov 2022–2025 pri naslednjih PP in projektih v NRP: 

- PP 130051 Povezovalna cesta Dobrava (OB124-19-0009 Povezovalna cesta Dobrava) 

- PP 130065 Ukinitev NP Grobelno–Šentvid (OB124-22-0003 Ukinitev niv. Prehodov Grobelno 

Šentvid). 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 

ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K6.  

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU PREDSTAVNIKOV OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH V SVET 

ZAVODA OTROŠKEGA VRTCA ŠMARJE PRI JELŠAH 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Predlog je podrobneje predstavil Ivan Žaberl, predsednik 

Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je odprl razpravo. Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnike ustanoviteljice Občine Šmarje pri Jelšah 

v Svet zavoda Otroškega vrtca Šmarje pri Jelšah imenuje naslednje člane: 

1. Jožeta Čuješa, Celjska cesta 23, 3240 Šmarje pri Jelšah; 

2. Mojco Jagodič Bračko, Škofija 9, 3253 Pristava pri Mestinju; 

3. Andreja Lipuša, Gaj 6B, 3240 Šmarje pri Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov).  

ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 



K7.  

PREDLOG SKLEPA O PODELITVI PRIZNANJ OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli z vabilom. Ivan Žaberl je predstavil predlog Komisije za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

I.  

Plaketa Občine Šmarje pri Jelšah se podeli Francu Namuršu, Spodnje Tinsko 9, 3223 Loka pri 

Žusmu.  

II.  

Priznanje Občine Šmarje pri Jelšah se podeli:  

1. dr. Vinku Gorenaku, Vršna vas 39, 3240 Šmarje pri Jelšah; 

2. Jožetu Tratenšku, Pečica 37, 3241 Podplat. 

III.  

Denarna nagrada Občine Šmarje pri Jelšah se podeli Konjeniškemu društvu Sveti Štefan, Sveti 

Štefan 58, 3264 Sveti Štefan.   

Navzočnost se ni spremenila (16 svetnikov). 

ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 

Predlagani sklep je bil sprejet. 

 

K8.  

PREDLOG SPREMEMBE IN DOPOLNITVE NAČRTA RAVNANJA S STVARNIM PREMOŽENJEM 

OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2022 

Gradivo so svetniki prejeli z gradivom. Predlog je podrobneje predstavila mag. Zinka Berk. Pojasnila 

je, da je osnova predloga informacija stečajne upraviteljice Zdravilišča Rogaška Slatina, da bo konec 

junija četrta dražba zemljišč okoli Jelšingrada, ki so pomembna za celovito obravnavo območja. Ker 

nakup tega zemljišča ni bilo v načrtu, se predlaga, da se v načrt pridobivanja nepremičnega 

premoženja uvrsti predlagane parcele.  

Župan je odprl razpravo. Nihče ni razpravljal, zato je župan dal na glasovanje PREDLOG SKLEPA: 

I. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja  Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2022 se 
spremeni in dopolni z: 

− parcele pod zaporedno številko 4. (parc. št. 174/23 in 174/27 k.o. Šmarje - Gratis d.o.o., v 
površini 1.690 m2; predvidena sredstva 33.500 €), se izvzamejo iz načrta in se nadomestijo 
z: 
 

BODOČI LASTNIK: Občina Šmarje pri Jelšah 



  

OKVIRNA LOKACIJA 

OKVIRNA 

VELIKOST 

VRSTA 

NEPREMIČNINE 

PREDVIDENA 

SREDSTVA  

v € 

1. Parcele št. 1/1, 2/3 in 2/4, vse k.o. Zadrže 

(zemljišče okoli dvorca Jelšingrad v lasti 

Zdravilišča Rogaška d.d. – v stečaju) 

2.657 m2 zemljišče 16.000 

 

− preostanek sredstev v višini 17.500 € se znotraj že sprejetega načrta prerazporedi na nakup 
parcel pod zaporedno št. 5 (parc. št. *26/2, 176/17, 179/2, 179/11 in 179/12 (odkup deleža – 
Ferati, v površini 1.798 m2). Nova višina predvidenih sredstev  pod št. 5 tako znaša 27.500 
€. 

 

K9.  

POBUDE IN VPRAŠANJA 

Gorazd Močnik je povedal, da je prejel več klicev krajanov Mestinja glede gradbene parcele. Želi več 

informacij.  

Župan je pojasnil, da je prišlo do nesporazuma med posameznimi krajani in občino, ki da se bo 

razrešil na zboru krajanov 25. maja. Krajani so dali pobudo oziroma predloge sklepov, s katerimi bi 

želeli spreminjati prostorski načrt Mestinja. Do sklepov zbora krajanov se bo opredelila občinska 

uprava, o njih bo odločal občinski svet. Podjetnik je pred 10 leti kupil parcelo, zdaj jo je začel urejati. 

OPPN za Mestinje se je sprejemal prav na pobudo krajanov Mestinja, katerih volja se je takrat 

upoštevala. Krajane zdaj skrbi, da bo podjetnik prostor urejal mimo prostorskih aktov in želijo 

pojasnila. Podjetnik bo povabljen na zbor.  

Martin Stoklas je spomnil, da nekateri krajani še nimajo optičnega kabla, in vprašal, kdaj je končni 

rok za ureditev tega. 

Župan je pojasnil, da je bilo pred štirimi leti objavljeno, da projekt Rune zagotavlja optiko do vsake 

hiše. V tem času so predsedniki krajevnih skupnosti v naši občini zbrali vas potrebna soglasja. 

Podjetje je našo občino razdelilo na tri dele, za enega že imajo izvajalca, za preostala dva dela pa 

ne, ker je projekt za celotno Slovenijo preobsežen. Po županovi oceni so se izvajalci ušteli in projekt 

ne bo realiziran v takšnem obsegu, kot je bilo napovedano.  

Patricia Goručan je dopolnila, da naj bi junija začeli z deli, rok za izvedbo je do konca tega leta. 

Projekt je financiran z evropskim denarjem.  

Župan je povedal, da potekata dva sistema polaganja optičnega kabla; enega polaga Telekom, drugi 

del teče preko evropskega podjetja.  

Ivan Žaberl je dejal, da je na podjetje Rune v začetku decembra lani kot predsednik krajevne 

skupnosti poslal vprašanje glede tega, a mu do danes niso odgovorili.  

Zvonka Novak Habot je dejala, da so jo stanovalci Cankarjeve opozorili na kup vej, ki je ostal ob 

potoku na območju Vegradovih blokov. Prenesla je še informacijo o neodgovornem ravnanju z 

občinsko lastnino: park za pse, da se podira, koši za smeti so uničeni.  



Župan je odgovoril, da vse potoke ureja Nivo eko, kjer se bo preverilo glede vej. Za pasje 

sprehajališče je dogovorjeno, da mora biti po končani rekonstrukciji mosta povrnjeno v prvotno 

stanje. 

Mirko Bevc je vprašal, kako daleč je urgentni center Mestinje. 

Župan je pojasnil, da je naročen idejni projekt, potekajo različni pogovori in aktivnosti do pridobitve 

gradbenega dovoljenja. Danes nas je državni sekretar Vindišar obvestil, da ministrstvo za zdravje ni  

uspelo vladi predlagati potrditev tega projekta na državni ravni. Z ministrstva so sporočili še, da 

mora projekt narediti občina, počakati na sredstva ministrstva oziroma od vseh občin ustanoviteljic 

ali pa ga financira občina sama.  

Mag. Anita Reich je pojasnila, da se dela OPPN tega območja, ki bo namenjeno samo za ta projekt.  

Gorazd Močnik je vprašal, ali je za letos že podpisana pogodba za asfalte. 

Župan je pojasnil, da pogodba velja do konca leta.  

Gorazd Močnik je vprašal, kako kaže za cesto Dolga Gora. 

Župan je odvrnil, da trenutno vsa dela stojijo zaradi usklajevanja cen. Zavedamo se podražitev, nekaj 

povišanih stroškov je bilo izvajalcu priznanih, a ta zahteva 25-odstotno povišanje cen (tj.  približno 

80.000 evrov več), če želimo realizirati plane. O tem bo sestanek s predsedniki krajevnih skupnosti.  

Janko Šket je dal pobudo, da v neposredni bližini območja načrtovanega urgentnega centra na 

Mestinju občina odkupi še dve parceli, morebiti za povečanje poslovne cone.  

Župan obljubi, da se bo pobuda proučila.  

Mirko Bevc predlaga izlet občinskih svetnikov ob koncu mandata.  

Patricia Goručan pove, da se izlet že načrtuje v septembru z ogledom podjetja dobre prakse (Kodila) 

in obiskom občine Dobrovnik. 

 

K10.  

RAZNO 

Župan je svetnike seznanil, da bo v prihodnjem mesecu v Šmarju pri Jelšah več pomembnih 

prireditev, in sicer: 4. 6. 80-letnica nogometa, 14. 6. slovesnost za PU Celje od dnevu slovenske 

policije, 16. 6. kolesarska dirka Po Sloveniji, 17. 6. slavnostna seja in Šmarska noč, 18. 6. Rokov tek 

po šmarskih bregih. 

Ob 17.08 se je svetnikom zahvalil in zaključil sejo. 

 

Zapisala:  

Sergeja Javornik 

Župan                                                                                     

Matija ČAKŠ, dr. vet. med., spec. bujatrike 


